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Protokół Nr 7/18 

z L Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego, 

która odbyła się w dniu 5 lipca 2018 r. 

w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wołominie 
 

 

Punkt 1. Otwarcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Janusz Werczyński o godzinie 13:05 otworzył obrady L Sesji Rady 

Powiatu Wołomińskiego V kadencji stwierdzając, że w sesji bierze udział wystarczająca do 

zapewnienia kworum liczba radnych. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków  

w sprawie ewentualnych zmian. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad (zał. nr 3) został radnym przekazany 

na piśmie. Następnie przedstawił pisemne wnioski dotyczące uzupełnienia porządku obrad: 

 wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego (zał. nr 4) o uzupełnienie porządku o projekt 

uchwały dotyczący rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika wzdłuż drogi 

powiatowej 4304W w miejscowościach Cegielnia ul. Polna i Słupno ul. Szkolna – druk 

nr 588.  

 wniosek Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej (zał. nr 5) 

o wprowadzenie projektu uchwały dotyczącego rozpatrzenia skargi na Starostę 

Wołomińskiego – druk nr 589 

 wniosek Komisji Rewizyjnej (zał. nr 6) z projektami dwóch uchwał: w sprawie 

przekazania skargi Staroście Wołomińskiemu – druk nr 590 oraz w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Starostę Wołomińskiego – druk nr. 591, oraz 

 wniosek, który przedstawią inicjatorzy projektu uchwały. 

Dodał, że wpłynęła również inicjatywa Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 

dotycząca przedstawienia Radzie prezentacji dot. inwestycji rozbudowy i przebudowy Szpitala 

MBNP w Wołominie.  

 

Radna Małgorzata Zyśk wyjaśniła, że wspomniany projekt jest uchwałą intencyjną w sprawie 

wyrażenia przez Radę stanowiska co do konieczności rozbudowy układu drogowego na styku 

powiatu wołomińskiego z m. st. Warszawa. Uchwała ma związek z budową osiedla Park Leśny 

Rembertów znajdującego się przy granicy z Ząbkami – druk nr 592. 

 

Wicestarosta Wołomiński Adam Łossan dodał, że w niniejszej sprawie odbyło się już 

spotkanie władz Powiatu, Miasta Ząbki, przedstawicielami Zakładu Dróg Miejskich 

w Warszawie oraz m.st. Warszawy wraz z projektantem wspomnianego osiedla, na którym 

zostały przyjęte pewne ustalenia. Nadmienił, że przyjęcie przedstawionego stanowiska może 

negatywnie wpłynąć na dotychczas podjęte działania i wypracowane ustalenia. Zasugerował, 

aby projekt uchwały omówiony został najpierw przez właściwe Komisje Rady. Poprosił 

Przewodniczącego Rady o umożliwienie zabrania głosu w sprawie przez Naczelnika Wydziału 

Inwestycji i Drogownictwa Andrzeja Noconia. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że wszelkie omówienia projektu uchwał będą miały 

miejsce wówczas gdy Rada podejmie decyzje o wprowadzeniu projektu do porządku obrad. 

Zapytał, czy są inne wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Magdalena Suchenek poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała wspomnianą przez Przewodniczącego Rady petycję dot. budowy 

chodnika. Z uwagi na to, że Komisja otrzymała od Zarządu Powiatu informację o podjęciu 

decyzji o przygotowaniu dokumentacji projektowej i wprowadzeniu niniejszego zadania do 

budżetu zakomunikowała, że na tą chwile nie ma potrzeby podejmowania uchwały przez Radę 

dlatego, też chciała wycofać wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. Dodała, że niniejsza 

decyzja została skonsultowana z prawnikami. 

 

Przewodniczący Rady na wniosek Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego 

wycofał wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby projekty uchwał zawarte w drukach nr 589, 590, 

i 591 zostały rozpatrzone jako pkt. 9, 10, i 11 porządku, następnie poddał pod głosowanie 

zmiany w porządku obrad. 

 

Rada Powiatu głosami: 25 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” uzupełniła porządek 

obrad o nowe projekty uchwał - druk nr 589, 590, 591. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zmianę w porządku obrad 

i rozszerzenie go o projekt uchwały opisany w druku nr 592. 

 

Rada Powiatu głosami: 25 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” uzupełniła porządek 

obrad o nowy projekt uchwały - druk nr 592. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt dot. prezentacji inwestycji rozbudowy 

i przebudowy Szpitala MBNP w Wołominie zostanie rozpatrzony po druku nr 592. Następnie 

poddał pod głosowanie wniosek o uzupełninie porządku obrad.  

 

Rada Powiatu głosami: 25 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” uzupełniła porządek 

obrad o przedstawienie informacji nt. planowanej rozbudowy Szpitala MBNP w Wołominie. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.                                         

2. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych zmian. 

3. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu  

w okresie między sesjami. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 24 maja 2018r. 

5. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 18 czerwca 2018r. 

6. Roczne Sprawozdanie z realizacji zadań za rok 2017 Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania przemocy dla Powiatu Wołomińskiego na lata 2014-2017. (druk nr 585) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez 

Powiat Wołomiński. (druk nr 586) 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wołomińskiego na 2018 rok. (druk nr 587) 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Informacje Przewodniczącego Rady. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz 

prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz prac Zarządu Powiatu w okresie od 18 czerwca 2018r. do 4 lipca 2018r.  

(zał. nr 7) wraz z załącznikiem – wykazem podpisanych umów w wyniku rozstrzygniętych 

postępowań przetargowych w tym samym okresie, zostało radnym dostarczone przed sesją 

w wersji elektronicznej. Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji nad Sprawozdaniem udział wzięli następujący radni: Ryszard Madziar, 

Wicestarosta Wołomiński, Igor Sulich, Izabella Dziewiątkowska, Halina Bonecka, Tomasz 

Szturo, Przewodniczący Rady oraz Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Andrzej 

Nocoń. Kolejno podejmowana była tematyka: 

 budowy budynku administracyjnego przy ul. Polskiej w Wołominie,  

 projektu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu drogi powiatowej nr 4352W z drogą 

gminną w Kobyłce oraz na przejściu dla pieszych przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym 

w Leśniakowiźnie,  

 wykupu działki przy Liceum Ogólnokształcącym w Radzyminie,  

 koncepcji architektonicznej hali sportowej oraz szklarni wraz z zagospodarowaniem 

terenu przy Zespole Szkół Techniczno-Zawodowych w Radzyminie,  

 remontu pomieszczeń w budynku Starostwa przy ul. Kobyłkowskiej w Wołominie, 

dokumentacji ZRID na wykonanie drogi powiatowej w Kobyłce na odcinku od 

ul. Kazimierza Wielkiego do ul. Bolesława Chrobrego i ul. Starej,  

 wyznaczenia przedstawiciela do składu komisji konkursowej w konkursach na 

stanowiska ordynatorów Szpitala MBNP w Wołominie. 

Dodatkowo radni poprosili o przekazanie dodatkowych informacji nt. konferencji prasowej, 

która odbyła się w dniu 27 czerwca br. w Starostwie, dot. budowy wiaduktów przez PKP 

Polskie Linie Kolejowe S.A., a także zaplanowanych na dzień 15 sierpnia uroczystości. 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 24 maja 2018r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zostały zgłoszone żadne poprawki do protokołu, 

następnie poddał protokół pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 20 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” przyjęła protokół  

z XLVIII sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 24.05.2018r. 
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Punkt 5. Przyjęcie protokołu z XLIX Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 18 czerwca 2018r. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu została zgłoszona i uwzględniona jedna 

poprawka, następnie poddał protokół pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 18 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się” przyjęła protokół  

z XLIX sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z 18.06.2018r. 

 

 

Punkt 6. Roczne Sprawozdanie z realizacji zadań za rok 2017 Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy dla Powiatu Wołomińskiego na lata 

2014-217. (druk 585) 
 

Przewodniczący Rady poprosił Kierownik Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej 

o zaprezentowanie Sprawozdania. 

 

Kierownik Powiatowego Ośrodka Interwencji Kryzysowej Ewelina Wojtkowska omówiła 

najważniejsze zagadnienia Sprawozdania (zał. nr 8).  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji nad Sprawozdaniem udział wzięła radna Magdalena Suchenek wskazując na brak 

numeracji stron niniejszego dokumentu, a także na brak w otrzymanej wersji papierowej 

omawianych przez Kierownika POIK bloków I-IV. Radny Ireneusz Maślany poruszył tematykę 

Programu, jego zapisów i ustaleń podczas uchwalania go w 2014r. Przewodniczący Rady 

nadmienił, że zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa Program winien posiadać dopisek 

„w rodzinie” tak jak ustawa, na podstawie której Program ten został uchwalony.  

 

Więcej głosów nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję następnie ogłosił przerwę w obradach. 

 

 

Wznowienie obrad. 

 

 

Punkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości przez Powiat Wołomiński. (druk nr 586)  
 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Starostę Wołomińskiego. 

 

Wicestarosta Wołomiński omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 9), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 22 „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Wołomiński (zał. 

nr 10). 

 

 

Punkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 19 grudnia 2017 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. (druk 

nr 587) 

 
Przewodniczący Rady poprosił Naczelnik Wydziału Finansowego o przedstawienie 

niniejszego projektu uchwały.  

 

Naczelnik Wydziału Finansowego Marzena Walczyk omówiła główne założenia 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, przytoczył wyniki opiniowania projektu przez 

Komisje Rady (zał. nr 9), następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Powiatu Wołomińskiego głosami 20 „za”, 0 „przeciw” i 4 „wstrzymujących się” przyjęła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XLIII-484/2017 Rady Powiatu Wołomińskiego  

z dnia 19 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2018 rok. 
(zał. nr 11). 

 

 

Punkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Starostę Wołomińskiego. (druk nr 589) 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej Andrzej Olszewski 

omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 18 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Wołomińskiego (zał. nr 12). 
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Punkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 

Staroście Wołomińskiemu. (druk nr 590) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 22 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę  

w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej działania Starostwa Powiatowego w Wołominie 

w sprawie zwrotu nieruchomości (zał. nr 13). 

 

 

Punkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Starostę Wołomińskiego. (druk nr 591) 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt uchwały i przedmiot skargi. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 14 „za”, 0 „przeciw”, 9 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Wołomińskiego (zał. nr 14). 

 

 

Punkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska 

co do konieczności rozbudowy układu drogowego na styku Powiatu 

Wołomińskiego z m.st. Warszawa. (druk nr 592) 
 

Przewodniczący Rady przekazał głos inicjatorom niniejszego projektu uchwały. 

 

Radna Małgorzata Zyśk omówiła projekt uchwały (zał. nr 15). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedstawiony projekt uchwały zawiera liczne błędy 

formalne, które należałoby poprawić, następnie otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji nad złożonym projektem uchwały udział wzięli następujący radni: Małgorzata 

Zyśk, Adam Jaczewski, Tomasz Kalata, Tomasz Szturo, Magdalena Suchenek, Sławomir 

Pisarczyk, Wicestarosta Wołomiński oraz Robert Szydlik. 

 

Podczas dyskusji radny Tomasz Szturo złożył wniosek o przeniesienie dyskusji na projektem 

uchwały do Komisji Rady. W odpowiedzi radna Magdalena Suchenek zakomunikowała, że na 

dzień 20.08. godz. 16.00 wraz z radnym Pawłem Solisem, zwoła wspólne posiedzenie Komisji 
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Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

podczas którego podjęta zostanie tematyka niniejszego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję, następnie poddał wniosek o przeniesieniu dyskusji 

na forum Komisji Rady pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu głosami: 24 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” przyjęła wniosek radnego 

Tomasza Szturo o przeniesieniu dyskusji na forum Komisji Rady. 

 

 

Punkt 13. Przedstawienie prezentacji dotyczącej inwestycji rozbudowy 

i przebudowy Szpitala Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Wołominie. 

 
Zastępca Dyrektora ds. Pielęgniarstwa Urszula Starużyk na podstawie prezentacji (zał. nr 

16) omówiła obecnie palujące warunki hospitalizacji pacjentów w Szpitalu. 

 
Zastępca Dyrektora ds. Administracyjno-Eksploatacyjnych Tomasz Boroński 

zaprezentował koncepcję inwestycji rozbudowy i przebudowy Szpitala (zał. nr. 17). 

 

Dyrektor Szpitala MBNP w Wołominie Andrzej Gruza poinformował radnych o toku 

prowadzonych spraw mających na celu wdrożenie planów inwestycyjnych rozbudowy Szpitala. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji nad niniejszym punktem porządku obrad udział wzięli następujący radni: 

Magdalena Suchenek, Przewodniczący Rady, Tomasz Szturo, Izabella Dziewiątkowska, 

Katarzyna Lubiak, Igor Sulich, Wicestarosta Wołomiński oraz Ireneusz Maślany. 

 

Podczas dyskusji radny Tomasz Szturo złożył wniosek o przedstawienie kompleksowej 

kalkulacji rozbudowy Szpitala MBNP w Wołominie. Natomiast radny Igor Sulich poprosił 

o analizę finansową całego przedsięwzięcia. 

 

W odpowiedzi na złożony wniosek Wicestarosta Wołomiński zakomunikował, że informacja 

o kosztach rozbudowy Szpitala zostanie radnym przekazana przed sierpniową sesją. 

 

 

Punkt 14. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady poinformował o wpływających do Zarządu za jego pośrednictwem 

wnioskach i interpelacjach (zał. nr 18). Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce zadać pytanie. 

 
Nikt nie zabrał głosu. 

 

 

Punkt 15. Informacje Przewodniczącego Rady. 
 

Przewodniczący Rady poinformował o wpływającej do Przewodniczącego Rady 

korespondencji (zał.nr 18).  
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Punkt 16. Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Rady po przeprowadzeniu konsultacji z radnymi, ustalił termin kolejnej sesji 

na dzień 30 sierpnia.  

 

  

Punkt 17. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady w związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 16:00 zamknął L 

sesję Rady Powiatu Wołomińskiego V kadencji.  

 

Nagranie z L sesji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 

 

 

       Protokolant                                                    Przewodniczący 

                                                                                Rady Powiatu Wołomińskiego 

 

 

    Emilia Płachetko                          Janusz Werczyński        


